

# 社長文告



1. 在 9 月於紐約市舉辦的全球公民節活動中，國際扶輪社長珍妮佛·瓊斯宣布扶輪承諾將再投入 1 億 5,000 萬美元給全球根除小兒麻痺計畫。2. 去年 8 月造訪尚比亞時，瓊斯與扶輪第一筆大規模計畫獎金得主「無瘧疾尚比亞夥伴」計畫的衛生工作人員交談。3. 瓊斯與她在參觀瓜地馬拉識字計畫時認識的學生喬哈娜·席夢 (Johana Mishel Chutá Simón) 背靠背站立。4. 去年 7 月，在她想像扶輪加拿大之旅的某一站，瓊斯擁抱穿著加拿大皇家騎警紅色上衣的棕熊玩偶。5. 去年 9 月，在烏干達納基維爾 (Nakivale) 難民營的一場足球賽中，瓊斯和演員思邦吉樂·姆蘭伯 (Sibongile Mlambo) (中) 一起共享歡樂。



## 不是告別，而是嘉許

**過** 去這一年，透過《國際扶輪英文月刊》的版面與各位談話帶給我許多喜悅。我尤其喜歡分享我和尼克在「想像影響力」之旅中，所認識的好人的精彩故事。

從瓜地馬拉西部高地的帕聰 (Patzún)，到辛巴威魯薩卡 (Lusaka) 市郊的小村莊，我們都遇到無數想像並努力達成一個更美好世界的人。

教師想像面臨性別暴力的男孩及女孩能有更優質的教育，扶青社員在難民營建立磨麵坊來供給食物給面臨嚴重食物短缺的家庭，勇敢的小兒麻痺工作人員孜孜不倦努力來接觸最後每個兒童，這些都讓我們深受激勵。

我們所有人今年都想像扶輪。這表示超越我們今日的模樣，企求我們明日可達到的境界。我們想像的扶輪將會持續發揮影響力訴說我們的故事，努力降低碳足跡，著重在多元、平等及包容，讓組織內外的每個聲音都獲得重視。

我和尼克想要感謝各位與我們共享許多時刻，感謝各位努力想像扶輪。現在，我們期待延續這些努力，為世界創造希望。能與各位一起服務是我的榮耀及榮幸。

**珍妮佛·瓊斯 JENNIFER JONES**  
國際扶輪社長

6. 在夫婿尼克·柯雷亞西奇 (右) 及扶輪代表網絡負責人茱蒂斯·狄門特 (Judith Diment) 的陪同下，在大英國協日向英王查爾斯三世致意。7. 在想像影響力之旅的台灣站，瓊斯與夫婿坐在高麗菜田裡，享受片刻的寧靜。8. 瓊斯與弟弟戴倫 (Darren)，他的《想像夢想》畫作乃是她社長領帶及圍巾的靈感來源。9. 瓊斯在德州辦理的扶輪社長當選人研習會中與人合影。10. 瓊斯及柯雷亞西奇在加拿大亞伯達省一年一度的卡加立牛仔節遊行中，高高坐在車座上。

# PRESIDENT'S MESSAGE



1. At September's Global Citizen Festival in New York City, RI President Jennifer Jones announces that Rotary will commit an additional \$150 million to the Global Polio Eradication Initiative. 2. Visiting Zambia in August, Jones talks with health workers participating in Partners for a Malaria-Free Zambia, the recipient of Rotary's first Programs of Scale grant. 3. Jones stands shoulder-to-shoulder with Lucky Johana Mishel Chutá Simón, a student she met during a tour of the Guatemala Literacy Project. 4. In July, at a stop on her Imagine Rotary Canada Tour, Jones hugs a stuffed grizzly bear wearing the red serge tunic of the Royal Canadian Mounted Police. 5. Jones and actor Sibongile Mlambo (center) have fun at a September soccer game at the Nakivale refugee settlement in Uganda.



**6.** Accompanied (at right) by her husband, Nick Krayacich, and Judith Diment, dean of the Rotary Representative Network, Jones greets King Charles III in London on Commonwealth Day. **7.** During an Imagine Impact Tour stop in Taiwan, Jones and her husband enjoy a quiet moment while seated in a cabbage patch. **8.** Jones with her brother, Darren, whose painting *Imagine One's Dream* inspired her presidential tie and scarf. **9.** Jones poses for a photo at a seminar in Texas for Rotary club presidents-elect. **10.** Jones and Krayacich ride tall in the saddle at the annual Calgary Stampede Parade in Alberta.

## Not goodbye, but good work

**S**peaking to you through the pages of *Rotary* magazine this past year has brought me so much joy. I have especially enjoyed sharing the incredible stories of the wonderful people Nick and I have met on the Imagine Impact Tour.

From Patzún in the mountainous western highlands of Guatemala to a small village outside of Lusaka, Zambia, we have been greeted by countless people who imagine and work toward a better world.

We were inspired by teachers who imagine a better education for girls and boys facing gender-based violence, by Rotaractors in a refugee settlement who created a flour mill to provide for their families in a critical food shortage, and by brave polio workers who push tirelessly to reach every last child.

All of us have imagined Rotary this year. This means looking past what we are today and reaching for what we could be tomorrow. We imagine a Rotary that will continue to tell our stories in impactful ways, work to reduce our carbon footprint, and focus on diversity, equity, and inclusion efforts that lift every voice in our organization and beyond.

Nick and I want to thank all of you for the moments we've shared and for your efforts to *Imagine Rotary*. And now, we look forward to continuing these efforts as we *Create Hope in the World*. It has been an honor and a privilege to serve with each of you.

**JENNIFER JONES**  
*President, Rotary International*